
Sesongen 2020. 

 

- God fiskestart med tidlig oppgang av mye stor laks og rikelig stor vannføring. 

- Avtagende med innsig av stor laks utover juli måned, med stigning mot slutten av sesongen. 

Økende med smålaks i hele denne perioden. 

- Under middels vedr. mellomlaks. 

- En god sesong i forhold til antall og total kilo laks. Snittvekta for laks er ca. 1 kilo lavere enn 

ønskelig, men økende i forhold til sesongen 2019. Med en snittvekt over 5,0 kg. som er 

ønsket norm for Surna, ville totalfangst av laks i 2020 passert 8000 kg. Noe som ville vært 

meget tilfredsstillende.  

- Stabilt stor vannføring bidro nok også til dette jevnt gode innsiget, men uvanlig kald elv 

nesten hele sesongen, grunnet rekordmye snø i fjellet bremset nok en del for oppgangen til 

de øvre delene av elva. Slik at fisket ble absolutt best i de nedre deler. 

- Tross Koronasituasjonen økte ant. registrerte fiskere fra 950 stk. i 2019 til 1233 stk. i 2020. 

- Oppsynet og administrasjonen hadde til tider en stor oppgave med avdekking av 

ureglementert fiske, som det ved flere anledninger også var kommet tips om. Dette 

medførte at fem fiskere fikk utskrevet gebyr på kr 3000,- pluss advarsel. Alle gebyrer er 

betalt. 

- Administrasjonen har ikke fått inn resultatene fra fjorårets skjellprøvemateriale enda. Men 

både sesongfiske og prøvefisket / lysfiske på høsten bar preg av at innslaget av synlig 

oppdrettslaks er nedadgående for øyeblikket. 

- Fiskeregler for 2021 var planlagt å ferdigbehandles før nyttår. Men situasjonen med Covid-19 

har redusert møtevirksomheten, deriblant høstens medlemsmøte. Denne situasjonen ser ut 

til å vedvare en stund så styret vil legge frem for representantskapet å videreføre mye av det 

som har ligget til grunn for sesongen 2020, også for sesongen 2021. 

- Det vurderes å styrke oppsynet langs hele elva for kommende sesong. Dette med bakgrunn i 

erfaringer fra forrige sesong. Men også det at interessen for fiskeopplevelser i Surna er 

økende, medfører økt antall fiskere langs elva. 

- Forvaltningslaget ser positivt på denne økende interessen for elva vår, men er også sitt 

ansvar bevisst på å ta forvaltningsansvaret på alvor. Økt fiske medfører også økt 

beskatningstrykk. 

- Styret og administrasjonen har også i år deltatt på mange møter med offentlig forvaltning og 

Norske Lakseelver (de aller fleste digitalt). To fra administrasjonen for surna er også med i en 

nasjonal styringsgruppe oppnevnt fra Norske lakseelver for å arbeide utelukkende med 

vilkårsrevisjonssaker. 

- Grafer for sesongen 2020: 

 

 


